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PROTOKÓŁ nr XXII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 25 lutego 2021 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 11 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXI z dnia 11 lutego 2021 r. został przyjęty jednogłośnie 
 
Ad.2 Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu  Współpracy Gminy Osiek 
z organizacjami pozarządowymi. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 
 
Ad.3 Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 
 
Ad.4 Przyjęcie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 
 
Ad.5 Przyjęcie sprawozdania finansowego Publicznej Szkoły Podstawowej. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 
 
Ad.6 Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli PSP.  
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest za przyjęciem 
uchwały. 
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Radna Teresa Eggert zadała pytanie, co w przypadku nagłych potrzeb poszczególnych 
sołectw. 
Odpowiedzi udzielił Jerzy Kłos – nagłe potrzeby, sytuacje awaryjne, należą do zadań 
własnych gminy. 
Radny Bartłomiej Owczarek wyraził opinię, że fundusz należy wyodrębnić, gdyż jest 
częściowo refundowany. 
Wójt Janusz Kaczyński przedstawił stanowisko, że obecnie środki są potrzebne na większe 
inwestycje, a funkcjonowanie funduszu do tej pory zaspokoiło najważniejsze potrzeby. 
Wywiązała się dyskusja na temat potrzeb konkretnych sołectw i sensu wydatkowania tych 
środków. 
Radna Alicja Ciarkowska zapytała, co w przypadku drobnych inwestycji w sołectwach. 
Radny Jerzy Kłos opowiedział, że środki na takie zadania są nadal ujęte w budżecie gminy. 
Radna Justyna Kruk oceniła celowość wydatkowanych środków na cele integracyjne. 
Radny Robert Warenycia stwierdził, że fundusz jest jednak potrzebny. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że połączone środki mogą posłużyć do wykonania większej 
inwestycji. 
Radny Wojciech Cherek stwierdził, że stopa dofinansowania projektów budowy dróg to 50% 
a funduszu sołeckiego to tylko 17%. 
Radny Leszek Waliński stwierdził, że warto jest na kilka lat skumulować środki na większe 
inwestycje. 
Radny Wojciech Śliwi ński poparł stanowisko niewyodrębniania funduszu sołeckiego. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że frekwencja na zebraniach sołeckich jest niewielka. 
Radna Alicja Ciarkowska stwierdziła, że w przyszłym roku warto będzie sprawdzić poziom 
realizowanych wniosków na potrzeby wcześniej realizowane z funduszu sołeckiego. 
Radna Teresa Eggert stwierdziła, że to i tak Rada Gminy będzie zatwierdzać wnioski  
na potrzeby w poszczególnych sołectwach. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 7 radnych 
Przeciw:     - 3 radnych 
Wstrzymał się:    - 1 radny  
 
Uchwała nr XXII/144/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
Uwag nie wniesiono.  
Radna Teresa Eggert zapytała o środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych – 
Odpowiedzi udzielił Skarbnik Andrzej Krzywiński – nadwyżka została poznana dopiero pod 
koniec 2020 r., a środki spłynęły w tym roku. 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński poprosił o informowanie radnych o pojawiających się 
nadwyżkach finansowych – Odpowiedzi udzielił Skarbnik Andrzej Krzywiński – jest to trudne 
do oszacowania i dokładnego zaplanowania. 
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXII/145/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXII/146/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 10 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie o koszt umowy z Energą – Odpowiedzi udzielił Wójt 
Janusz Kaczyński – ok. 14.000 zł miesięcznie 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie, gdzie powstaną dodatkowe punkty oświetlenia -  
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – na podstawie wniosków z sołectw i możliwości 
technicznych. 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie o termin realizacji oświetlenia – Odpowiedzi udzielił 
Wójt Janusz Kaczyński – realizacja do 1 listopada lub wcześniej. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o czas włączenia i wyłączenia oświetlenia -  Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – to będzie punktem rozmów w trakcie realizacji. 
 
Ad.11 Wolne Wnioski. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński powiedział, że powtórzenie głosowanie w pkt. 7 
podyktowane było błędem systemu zliczającego. 
Radna Teresa Eggert poprosiła o odśnieżenie pobocza w miejscowości Głuche. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące 
w naszym powiecie. 
Radny Jerzy Kłos powiedział, że 22 marca planowana jest zbiórka elektrośmieci przez parafię. 
Radny Leszek Waliński poprosił o specyfikację planowanych prac w stacji uzdatniania wody 
w Osieku w  przetargu, który został unieważniony. 
 
Ad.12 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:31.   
Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  
Joanna Chabowska        Wojciech Śliwi ński 


